

## BELGISCHE SENAAT

ZITTING 1971-1972.

27 DECEMBER 1971.

**Voorstel van wet betreffende  
de niet uitgevaardigde uitvoeringsbesluiten.**

### TOELICHTING

De wetgevende arbeid wordt niet tot een einde gebracht alleen maar door het stemmen van de wettekst in beide Kamers en de publicatie in het *Staatsblad*. Meer en meer hebben wij te doen met raamwetten en blijven deze dode letter zolang de uitvoeringsbesluiten niet gepubliceerd zijn.

Het komt ons voor dat het recht en de plicht van de wetgever erin bestaat ook de uitvoerbaarheid van de wetten te volgen. Ook zij die de voordelen van de wet genieten of onder haar bepalingen vallen, hebben recht op deze informatie. In de huidige stand van zaken moet het *Staatsblad* dag voor dag in alle bijzonderheden gevuld worden, wil men voor iedere wet kunnen nagaan hoever zij reeds uitvoerbaar is.

Het openbare leven zou er bij gebaat zijn indien de Regeling uitdrukkelijk de wetten, die nog niet uitvoerbaar zijn, vanwege het ontbreken van koninklijke uitvoeringsbesluiten, zou bekend maken. Het komt ons voor dat een tijdspanne van twaalf maand voor het voorbereiden van de uitvoeringsbesluiten als een alleruiterste maximum mag worden geacht. Dit voorstel van wet is dus een soort alarmbel om de wetgever en het publiek toe te laten te weten welke wetten in feite zuiver platonisch blijven.

M. VANHAEGENDOREN.

\*\*

### VOORSTEL VAN WET

ENIG ARTIKEL.

Behoudens uitdrukkelijke andere bepalingen zal, indien tot het uitvoeren van een wet koninklijke uitvoeringsbesluiten

## SÉNAT DE BELGIQUE

SESSION DE 1971-1972.

27 DECEMBRE 1971.

**Proposition de loi relative  
aux arrêtés d'exécution non publiés.**

### DEVELOPPEMENTS

Pour que l'œuvre législative soit menée à bonne fin, il ne suffit pas que le texte même des lois ait été voté dans les deux Chambres et publié au *Moniteur*. Les lois-cadre, qui sont de plus en plus nombreuses, restent lettre morte aussi longtemps que les arrêtés d'exécution n'ont pas été publiés.

Nous estimons que le législateur a le droit et le devoir de suivre aussi la mise en application des lois. Les bénéficiaires ou les assujettis ont également droit aux mêmes informations. Dans l'état actuel des choses, celui qui désire savoir dans quelle mesure telle ou telle loi est déjà applicable est obligé de parcourir le *Moniteur* jour après jour et de la première page à la dernière.

Si le Gouvernement faisait connaître expressément les lois qui ne sont pas encore applicables à défaut d'arrêtés royaux d'exécution, la vie publique ne pourrait qu'y gagner. A notre sens, un délai de douze mois peut être considéré comme l'extrême limite pour la mise au point des arrêtés d'exécution. La présente proposition de loi joue donc en quelque sorte le rôle d'une « sonnette d'alarme » en ce qu'elle vise à permettre au législateur et au public de savoir quelles sont les lois qui, en fait, demeurent purement platoniques.

\*\*

### PROPOSITION DE LOI

ARTICLE UNIQUE.

Sauf dispositions contraires expresses, lorsque l'application d'une loi requiert des arrêtés royaux d'exécution et que

vereist zijn en deze binnen twaalf maand na publicatie van deze wet niet werden getroffen, de Regering deze ontstentenis in het *Staatsblad* bekend maken.

M. VANHAEGENDOREN.  
E. BOUWENS.  
R. VANDEZANDE.  
W. JORISSEN.  
G. VAN IN.

ceux-ci n'ont pas été pris dans les 12 mois de la publication de cette loi, le Gouvernement le fait savoir par la voie d'un avis publié au *Moniteur*.